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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  024-05/23-01/1 
URBROJ:  2170-1-03-00-23-14 
Rijeka,  19. rujan 2023. 

         
 
 
              

ZAPISNIK 
5. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 
5. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 19. rujna 2023. (utorak) s početkom u 17.00 sati, u 
prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Laura Anamaria Orlić, predsjednica VMO 

 Rudolf Ljubičić, zamjenik predsjednice VMO 

 Ivan Jurković, član VMO 

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Miomira Milovanović Berić, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

  
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivica Škrtić, član VMO 
 

 

Usvajanje Zapisnika sa 4. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Brajda-Dolac:  
 • Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac, Laura Anamaria Orlić  pozdravila je prisutne i predložila slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Dogovor oko održavanja programa Dani MO 
2. Preraspodjela sredstava komunalnih prioriteta prema prijedlogu TD Rijeka plus d.o.o. 
3. Komunalna pitanja 
4. Razno 
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AD 1 
Vijeće je raspravljalo o planu i programu održavanja planiranih aktivnosti u sklopu održavanja 
programa Dani MO. 
Zaključak:  
Vijeće je navedeno primilo na znanje te se složilo sa prijedlozima. 
 
AD 2 
Zaprimljen je dopis TD Rijeka plus d.o.o. s molbom za suglasnost Vijeća MO Brajda-Dolac za 
predloženu preraspodjelu sredstava: 
Za provođenje planirane realizacije zahvata 3.7. Realizacija postave prometnog znaka sa 
treptačima u zoni pješačkog prijelaza na Trgu Riccarda Zanelle predviđenog u 2023. godini, 
potrebno je napraviti novu raspodjelu sredstava pa se predlaže da se zahvat 3.3. „Realizacija 
izvedbe pješačkog prijelaza u termoplastici u Ulici Pomerio kod kućnog broja 20“ umjesto u 
2023. godini realizira u 2024. godini, prema novoj raspodjeli sredstava. 
Zaključak: 
Nakon duže rasprave vijeće je podržalo prijedlog te se daje suglasnost TD Rijeka plus za 
preraspodjelu sredstava. 
 
AD 3  
Zaprimljen je zahtjev stanara za  uređenjem zelene površine u Ulici Ive Marinkovića. 
Zaključak:  
Vijećnici je navedeno primilo na znanje. Uputiti će se dopis nadležnim službama. 
 
AD 4 
Vijeće zanima zašto se za bilo koje planirane radnje mora izraditi elaborat. 
Zaključak: 
Uputiti će se dopis nadležnim službama s molbom za pojašnjenje procedure. 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
 

             Miomira Milovanović Berić Laura Anamaria Orlić 
 


